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Z a k lj u č c i  
s 8. sjednice ŠO, 15.6.2022. 

 

 

Nazočni članovi Školskog odbora: Ivan Bubić, Hrvoje Đurak, Jelena Čeko,  Igor Naglić, 

Krešimir Sočković, Ivana Pikić Jugović i Tibor Komar. 

Zapisnik vodi Tibor Komar, član ŠO 

 

Na sjednici je predložen slijedeći dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 

2. Očitovanje o dopisu MZO-a 

3. Razno 

 

 

Ad. 1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 

Zapisnik s prethodne sjednice jednoglasno je usvojen.  

 

Ad. 2. Očitovanje o dopisu MZO-a 

 

Od strane MZO zaprimljen je dopis od 10. svibnja 2022. kojim se traži očitovanje o navodima 

navedenima u podnesku Vijeća roditelja MZO-u. 

Predsjednik Školskog odbora iznosi početnu izjavu: Ravnatelj je zadnji puta odgovarao na 

pitanja koja su postavljali članovi ŠO, dakle očitovanje ravnatelja smo tada čuli. Zatražio sam 

našu tajnicu da pripremi sve papire vezane uz neke od ovih točaka, a za sve ostalo se moramo 

dogovoriti kakav će biti odgovor Samostalnom sektoru prosvjetne inspekcije MZO-a o 

navodima iz podneska VR-a. U tom dopisu roditelji su tražili očitovanje za pod: 

1) navode o radu ravnatelja pod utjecajem alkohola 

2) organizaciju produženog boravka u 3. razredima 

3) nepokretanje energetske obnove škole 

4) lošu organizaciju nastave na daljinu tijekom Covid-19 pandemije 

5) lošu organizaciju izbornih predmeta, o sanaciji i čistoći sanitarnih čvorova te ostalog 

inventara škole, lošoj komunikaciji sa stručnom službom 

6) loša komunikacija ravnatelja s Vijećem roditelja 



Bez obzira na sve navode, mi ćemo napisati činjenično stanje, koliko znamo. 

1) IN: Nemamo nikakvih saznanja, ne možemo nikakve dokaze staviti na stol. To je i stav 

VR-a, ne može nitko od nas potkrijepiti te navode. 

KS: dokaza nema, neprecizan pojam, izmijenio bih da se saznanje ne spominje – dakle, 

saznanja ima, ali dokaza ne. 

 

2) IN: Anketa sa zahtjevima za upise je napravljena: 85 roditelja 1. razreda predalo dokumente 

za upis (od njih 108), 87 traži da se nastavlja boravak u 2. razredu, za treći razred 55 

roditelja. Šalje se prijedlog ustroja s obzirom na 55 učenika koji traže boravak u 3. razredu, 

do 17.6. mora se dostaviti gradskom uredu za obrazovanje, sve je već napisano. Škola nema 

prostornih uvjeta, potrebne preinake prostora i nove djelatnike zaposliti, za sve ovo će ŠO 

zatražiti odobrenje GU, da se napravi dodatna učionica i kako će se organizirati drugi 

boravak. Time bi se pokrila dodatna 2 boravka u trećim razredima, a zbog dva dodatna 

boravka u trećim razredima nastava za četvrte razrede organizirat će se u različitim 

smjenama - 2 ujutro i 2 popodne. 

 

3) Energetska obnova. 

IN: To postoji, ravnatelj se očitovao, ako treba, svi papiri su tu - što se tražilo i dobilo od 

Grada. 

IB: Što je s dopisom koji smo slali, jesmo li dobili odgovor? 

JČ: Isto smo tako dobili naputak da se očitujemo, tj. ravnatelj je dobio naputak da se očituje, 

do jučer je bio rok.  

IB: Mi smo poslali Gradu, Grad je poslao ravnatelju da se očituje? 

IN: Mi smo tražili i poslali papire koji postoje od 2014. oni će opet sve nama poslati. 

KS: Možemo li dobiti kopiju? 

IN: Nismo sigurni može li. 

JČ: Može na uvid, ali ne kopiju. 

KS: Imamo li pravo na uvid kao članovi ŠO? Potpisali smo izjavu o povjerljivosti. 

IN: Provjerit će se kod tajnice/pravnice. 

IPJ: Ne znamo kako je tekla komunikacija, treba nam vremena da proučimo dokumente. 

IN: To su dokumenti koje je škola slala Gradu. 

IB: Uređenje ventilacije, obnova vanjske stolarije i solarne panele, ali to obuhvaća cijelu 

obnovu škole… 

JČ: Ima i tablica gdje smo se javili na javni natječaj, tražila se vanjska stolarija i solarni 

paneli. Jedna mama iz ŠO je to radila, i to je poslano. 

 

4) Organizacija rada u vrijeme C-19 

IN: Pročitat ću što smo sastavili: Ravnatelj je od početka pandemije kontinuirano davao 

upute, slao dokumente i smjernice i načinima provedbe nastave, o tome postoje zapisi u 

virtualnim zbornicima. Roditelji su obavještavani preko weba, arhiva je dostupna.  

KS: Bilo je improvizacija, priznajte.  

IN: Pa je, ali na početku nije bilo uputa, sustav se rušio, tek dogodine kad se sve prebacilo 

na bolje servere je počela komunikacija dobro funkcionirati.  

JČ: Imamo i dokaze komunikacije u Teamsima, screenshotove kroz te dvije godine, i ostale 

stvari u arhivi. Činjenica je da je MZO dao naputak, bilo je puno slobode i različitih 

pristupa učitelja koje su roditelji uspoređivali i vidjeli razlike.  

5) Loša organizacija nastavnih predmeta 



IN: Točka je velika, odnosi se na različite stvari. Škola radi u dvije smjene, imamo 32+1 

razrednih odjela, učenici tog posebnog odjela također idu smjenski. Nastava vjeronauka ne 

može biti uvijek prvi ili zadnji sat zbog velikog broja odjela, dolazi do rupa, no osigurano 

je dežurstvo ako je sat usred dana. Oni koji imaju najmanje učenika, obično su u sredini. 

Drugi izborni predmet, nastava njemačkog uvijek je u suprotnoj smjeni, nemoguće je 

pomiriti zahtjeve. 

HĐ: Treba reći i da dežurstva na vjeronauku su volonterska, MZO nije nikad riješilo da se 

isplati neka naknada, ili da ide u satnicu zaduženja.  

IN: Drugi dio je sanacija i čistoća sanitarnog čvora, redovito napravljen 2020., škola ima 

4500 m2, ima 5 čistačica, prema normativu trebalo bi ih biti 7,5. 

KS: Trebalo bi ponoviti zahtjev za zapošljavanjem tehničkog osoblja. Dakle, ovom 

prilikom ponovno ponavljamo naš zahtjev gdje smo već tražili povećanje broja tehničkog 

osoblja prema normativu itd.  

IN: Tražili smo puno puta, fali i domar, to je veliki problem, škola je velika. Veći je 

problem zimi, fali pola radnog vremena domara inače.  

IN: Sljedeće je inventar škole, on se svake godine obnavlja, škola sama nadomjesti ono što 

treba.  

IN: Zadnji navod je psihološka pomoć djeci – mentalno zdravlje Covid-19,. Dakle, stručna 

služba napravila je upitnik za roditelje, objavljeno je na mrežnim stranicama škole i slali 

su se pozivi roditeljima u nekoliko navrata da se prema potrebi obrate školi.  

KS: Znate što je problem, ni zbog kovida ni zbog potresa nije bilo nikakvih radionica ili sl. 

IN: U našoj školi nijedna osoba nije kompetentna za to, tako da se moglo uvijek javiti 

centru za krizne situacije, bile su slane obavijesti.  

JČ: Bili su upitnici i pozivi na webu škole da se roditelji obrate stručnoj službi škole.  

KS: Govorim sad kao predstavnik VR-a, većina nas kao roditelji na VR-a nismo 

zadovoljni, ravnatelja sam više puta vidio u ne-trijeznom stanju, sa psihologicom nikad 

nije bilo kontakta niti s roditeljima niti s djecom. Ovo nema ni razloga da uđe u zapisnik. 

 

6) Suradnja VR-a s ravnateljem 

IN: VR-a se najviše žalilo na boravke u 3. razredu. Tu je prijedlog da je sve napomenuto u 

zapisniku te u ovom današnjem jer je napomenuto da se ustroj šalje krajem godine. Tu ste 

vi da prenesete to VR-a.  

KS: Upravo zato smo i promijenili predstavnika VR-a, nije bilo komunikacije s njim, nismo 

znali što radi, upravo zbog te komunikacije je došlo do smjene. 

HĐ: Ima li sada pomaka u komunikaciji s VR? 

KS: Nije bila još nijedna sjednica od veljače. To može bolje reći predsjednik VR-a, 

Mileusnić komunicira s ravnateljem, čeka se dopis koji je poslan prije tjedan dana, u vezi 

organizacije smjenske nastave.  

IN: To su bile sve točke, prijedlog da se dogovoreno i zapisano pošalje. Dobit ćete sve na 

uvid prije slanja. Jeste li za? Prijedlog je jednoglasno usvojen.  

 

Ad. 3. Razno 

 

Član ŠO ponavlja pitanje o zapošljavanju zaštitara postavljeno na prošloj sjednici. 

Predsjednik ŠO napominje kako je problem zaštitara rješen djelomično postavljanjem čistačica 

i domara  na portu te djelomičnim zaključavanjem vrata. Predstavnik grada kaže da je postavio 



upit i da je dobio odgovor:“ U Gradu kažu da trenutno nema nigdje zaštitara u gradskim 

školama, trebao bi domar raditi taj dio.“ 

Postvlja se pitanje stavljanja zapisnika sjednica ŠO na web škole. Predsjednik ŠO: „Mrežna 

stranica je već malo zastarjela, možemo dodati samo link: ŠO i tamo staviti dokumente, za prvi 

korak, postaviti zapisnike ili zaključke.“ 

Postavlja se pitanje: „Tko je zamjenik ravnatelja.“ Predstavnik zaposlenika odgovara:“ Ta 

funkcija ne postoji kod nas u školi, ne znam jesmo li zakonski dužni imati.“ 

Daje se prijedlog nove sjednice ŠO za početak srpnja. 

 

 

Zapisnik sastavio: Tibor Komar, član ŠO 

 

Predsjednik Školskog odbora: Igor Naglić, prof. 


